



SESSION SECRETARIAT
Saint Anne's Basilica
Missionaries of Africa - White Fathers
- Old City - 19 Lions' Gate Street
P.O. Box 19079, 9119002 JERUSALEM
sessionjersecr@gmail.com

27 March 2022

Chers confrères,

Nos sessions à Sainte Anne de Jérusalem ont repris et nous venons aussi de fixer les dates pour les prochaines années.

Comme vous le savez, ces sessions sont principalement destinées aux confrères, aux autres missionnaires travaillant en Afrique, ainsi qu'aux prêtres et sœurs diocésains africains.

Et comme ces sessions durent 3 mois, elles nécessitent une bonne planification, bien à l'avance, afin que tout puisse être correctement organisé - aussi bien chez le candidat, qu'ici à Jérusalem.

Nous offrons 2 types de sessions, toutes deux d'une durée de 3 mois : la SESSION-RETRAITE se termine par une retraite de 30 jours, tandis que la SESSION-BETHESDA comporte une retraite de 8 jours. De plus, nous proposons ces sessions alternativement en français et en anglais :

Dear confreres,

Our sessions at St Anne's in Jerusalem have resumed and we have now fixed the dates for the next coming years.

As you know these sessions are primarily for confreres, for other missionaries working in Africa, and for African diocesan priests and sisters.

As these sessions last 3 months, it needs good planning, well in advance, so that everything can be properly arranged - as well at the place of the candidate, as also here in Jerusalem.

As you also know, we offer 2 types of sessions, both lasting 3 months: the RETREAT SESSION finishes with the 30-days-Retreat, while the BETHESDA SESSION has an 8-days retreat. Furthermore, we offer these sessions alternatively in French and English:

2022,	6/9 - 2/12:	Bethesda Session - in English
2023,	7/3 - 6/6:	Retreat-Session - in English
	5/9 - 4/12:	Session Bethesda - en Français
2024,	5/3 - 4/6:	Session Retraite - en Français
	3/9 - 2/12:	Bethesda Session - in English
2025,	4/3 - 3/6:	Retreat-Session - in English
	2/9 - 1/12:	Session Bethesda - en Français

Yours/Bien fraternellement,

Joe Bucholzer